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Would you like to know the schedule for tomorrow?
您想知道明天的日程吗?

Would you have a look at the schedule fortomorrow?

您想看一下明天的日程吗?

At 10:00 am, you'll be meeting the general managerof 3D Company to negotiate pricing.

上午10点钟，您将和3D公司的总经理就定价问题进行商谈。

From 2:00 to 3:30 pm, you will have a news conference.

从下午2点到3点半，您将有一个新闻发布会。

At 7:00 pm, you will be having dinner with an important importer from Canada.

晚上7点，您将和—位加拿大的重要进日商共进晚餐。

Do you have any intention of attending this party?

您是否打算参加这个派对?

I Shall I make arrangement for you for the cocktail party?

是否要给您安排参加鸡尾酒会?

I have worked out the itinerary for your business trip.

我已经安排好了您出差的行程。

I've made all the arrangements.

我把所有的安排都做好了。

Here's a copy of the itinerary for your trip.

这是一份您的行程计划。

I've drawn up a program for the next two weeks.

我已草拟了接下来两个星期的计划。

According to the schedule, you will interview five applicants tomorrow.

根据日程安排，您明天将对五名求职者进行面试。

Is there anything you'd like to add regarding the schedule?

关于这个日程安排您还有什么要补充的吗?

Ms. Smith, I've worked out tomorrow's schedule for you. Would you like to take a look at it?

史密斯女士，我已经为您把明天的日程安排制定出来了。您要看一下吗?

Just read it out to me.

你读给我听就可以了。

OK. At 10:00 am, you'll be meeting with the general manager of 3D Company to negotiatepricing.

好的。上午10点钟，您将和3D公司的总经理就定价问题进行商谈。

I know.

我知道。

From l:30 t0 3:00, you'll be interviewing five applicants.

从1点半到3点，您将对五名求职者进行面试。

You can do that for me.

你可以替我做这个。

Sure. Then at 3:20, you'll be attending a meeting regarding the launch of our new product line.

好的。然后在3点20，您将参加一个关于推出新产品的会议。

OK. Which meeting room?

好的。在哪个会议室?

Room 3. At 7:00 pm. you'll be having dinner with an important importer from Canada,

3号会议室。晚上7点，您将和一位加拿大的重要进口商共进晚餐。

All right. Is there anything else?

好的。还有别的事吗?

No. Is there anything you'd like to add regarding the schedule?

没有了。关于这个日程安排您还有什么要补充的吗?

No. That's OK.

没有了。这样就可以了。
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